

目 次

评述

从传统渲染到可微渲染: 基本原理、方法和应用1043

叶子鹏, 夏雯宇, 孙志尧, 易冉, 余旻婧, 刘永进

论文

复杂担保网络中传染路径的风险评估1068

程大伟, 牛志彬, 刘新海, 张丽清

互联网图像驱动的语义分割自主学习1084

侯洪彬, 韩凌昊, 刘姜江, 程明明

基于权限的移动应用程序隐私风险量化1100

朱敏杰, 叶青青, 孟小峰, 杨鑫

Network-splitter: 一种基于重叠社区的网络特征提取算法及其在链路预测中的应用1116

廖好, 黄晓敏, 吴子强, 周明洋, 毛睿, 汪秉宏

基于多目标强化学习的社区隐藏框架1131

陶海成, 卜湛, 曹杰

虚拟未建模动态补偿与数据驱动的非线性广义预测控制1146

张亚军, 牛宏, 陶金梅, 李旭生

5G 毫米波大规模 MIMO 阵列失效特性分析1156

蒯乐, 周后型, 陈继新, 洪伟

基于信号分组优化的椭圆球面波多载波调制解调方法1168

王红星, 陆发平, 刘传辉, 康家方

一种提高全极化相控阵雷达极化测量精度的方法1183

王占领, 殷加鹏, 庞晨, 李永祯, 王雪松

面向数据流发布的数据自适应隐私保护机制1199

王腾, 杨新宇, 任雪斌, 赵俊

Contents

REVIEW

- From traditional rendering to differentiable rendering: theories, methods and applications 1043
Zipeng YE, Wenyu XIA, Zhiyao SUN, Ran YI, Minjing YU & Yong-Jin LIU

RESEARCH PAPER

- Risk assessment for contagion path in complex loan network 1068
Dawei CHENG, Zhibin NIU, Xinhai LIU & Liqing ZHANG
- Autonomous learning of semantic segmentation from Internet images 1084
Qibin HOU, Ling-Hao HAN, Jiang-Jiang LIU & Ming-Ming CHENG
- Privacy risk quantification of mobile application based on requested permissions 1100
Minjie ZHU, Qingqing YE, Xiaofeng MENG & Xin YANG
- Network-splitter: a network feature extraction algorithm based on overlapping community and its application in link prediction 1116
Hao LIAO, Xiaomin HUANG, Ziqiang WU, Mingyang ZHOU, Rui MAO & Binghong WANG
- A multi-objective reinforcement learning framework for community deception 1131
Haicheng TAO, Zhan BU & Jie CAO
- Virtual unmodeled dynamic compensation and data-driven nonlinear generalized predictive control 1146
Yajun ZHANG, Hong NIU, Jinmei TAO & Xusheng LI
- Analysis on the characteristic of millimeter-wave 5G massive MIMO array with failed elements 1156
Le KUAI, Houxing ZHOU, Jixin CHEN & Wei HONG
- Multi-carrier modulation scheme based on prolate spheroidal wave functions with signal grouping optimization 1168
Hongxing WANG, Faping LU, Chuanhui LIU & Jiafang KANG
- An approach to improve the polarization measurement accuracy of fully polarimetric phased array radar 1183
Zhanling WANG, Jiapeng YIN, Chen PANG, Yongzhen LI & Xuesong WANG
- Data-adaptive privacy-preserving mechanism for data stream publishing in real-time 1199
Teng WANG, Xinyu YANG, Xuebin REN & Jun ZHAO